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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2015/16:194 Regeringens kommunikation kring ökade avräkningar

Diskussionen om avräkningar av biståndet för flyktingmottagning pågår och 
fick ny fart efter medieuppgifter om att Finansdepartementet ställt frågan till 
Utrikesdepartementet om effekterna ifall 60 procent av biståndsbudgeten ska gå 
till flyktingmottagning. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin:

 

På vilket sätt kommunicerar regeringen med OECD/Dac om vilken nivå på 
avräkningar för flyktingmottagning som de ser som rimligt inom gällande 
regelverk?

………………………………………

Sofia Arkelsten (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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